

台灣國合會獎學金細節

1. 機票費用:台灣的國合會將補助從台灣起飛或抵達台灣最直接的航班，艙別為經濟艙。
2. 住宿:學生必須住宿在台灣的学生宿舍。
3. 學費:台灣國合會將負擔學生所就讀大學所提出的全額學費。
4. 學分費:因學生所選學分數而不同，將根據其所就讀大學所提出的金額提供獎學金。
5. 保險:除了教育部所規定的強制學生平安保險之外，每個學生也必須有保險來確保其在台灣的安全以及醫療支出。國合會將負擔學生在台期間所有保險的費用。
6. 學雜費:教師所指定的教科書，將在學生所屬大學批准之後，由國合會支出。
7. 零用金:
 - (1) 大學部學生(至多四年):每位學生每個月將獲得新台幣 12000 元的零用金(每年新台幣 144000 元)，以用於飲食及各項生活支出。此筆金額將每個月存入學生本地的銀行帳戶裡。
 - (2) 碩士班學生(至多兩年):每位學生每個月將獲得新台幣 15000 元的零用金(每年新台幣 180000 元)，以用於飲食及各項生活支出。此筆金額將每個月存入學生本地的銀行帳戶裡。
 - (3) 博士班學生(至多四年，四年期的博士學程自 2012 年起算): 每位學生每個月將獲得新台幣 17000 元的零用金(每年新台幣 204000 元)，以用於飲食及各項生活支出。此筆金額將每個月存入學生本地的銀行帳戶裡。若學生就讀時間超過 4 年，額外費用可由學生所屬機構支付，支付金額與期間將由其所屬機構決定。

台灣國合會網站：

<http://www.icdf.org.tw/ct.asp?xItem=2293&CtNode=29782&mp=1>

國際高等能力培訓外籍生獎學金計畫：

<http://www.icdf.org.tw/ct.asp?xItem=5166&CtNode=30015&mp=1>

Details of Scholarship Benefits

1. Airfare: The TaiwanICDF arranges economy class, return tickets for the most-direct flights to and from Taiwan.
2. Housing: All students must reside in student dormitories.
3. Tuition fees: The TaiwanICDF covers tuition fees as required by a student's university.
4. Credit fees: Credit fees, which vary with the number of credits registered, are also covered as required by a student's university.
5. Insurance: In addition to the mandatory student safety insurance set by the Ministry of Education, each student must be insured for accident and medical coverage while in Taiwan. The Taiwan ICDF covers insurance fees for the entire duration of a student's program.
6. Textbook costs: The costs of textbooks purchased as required by instructors are covered by the TaiwanICDF, subject to the approval of the director of the student's institute.
7. Allowance:
 - (1) Undergraduate Program: Each student receives NT\$12,000 per month as an allowance for food and miscellaneous living expenses. This is deposited into a student's local bank account on a monthly basis.
 - (2) Master's Program: Each student receives NT\$15,000 per month as an allowance for food and miscellaneous living expenses. This is deposited into a student's local bank account on a monthly basis.
 - (3) Ph.D. Program: Each student receives NT\$17,000 per month as an allowance for food and miscellaneous living expenses. This is deposited into a student's local bank account on a monthly basis. A student's host institute may offer to continue paying this monthly allowance for courses exceeding four years; the duration and amount will be determined by the host institute.

Taiwan ICDF:

<http://www.icdf.org.tw/ct.asp?xItem=4470&CtNode=29840&mp=2>

Higher Education Scholarship Program:

<http://www.icdf.org.tw/ct.asp?xItem=12505&CtNode=30316&mp=2>